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 24/91 – 17פרוטוקול מישיבה מליאה מספר 
 

 בחדר הישיבות.  התשפ" כסלוב 'ט 10.12.24 -התקיימה ביום שלישי ה
 

  ראש המועצה   מר אלי אבוטבול                        משתתפים:  
 חבר מועצה   מר יגאל הקר                        

 חבר מועצה  מר אריה פולק  

 חברת מועצה  גוטמן -זרד"ר לימור  

 חבר מועצה  מר אילן עמרני  

 חבר מועצה   מר נתנאל גולדברג                           

 חברת מועצה  גב' אודליה קדמי 

 חברת מועצה    גב' דגנית אזולאי                   

 חברת מועצה  גב' צילה רשף  

 חברת מועצה  ד"ר אביגיל דולב  

 מועצה חבר  מר צחי ברוך  

 חבר מועצה  מר דודו ברנס  

   

 חבר מועצה  מר דודי רוזנצוייג חסרים: 

 חבר מועצה  מר מאיר ואנונו  

 חברת מועצה  גב' רוני קניגשטיין  

   

   יועמ"ש עו"ד יוסי ברזלי  נוכחים: 

 המועצה  מזכיר דני ביתן מר  

   

 

 סדר יום:

₪ עבור אגף חדש בתיכון המושבה, שלב א' תכנון  128,800ע"ס  2425  תב"ר .1

 ראשוני. 

₪ עבור הקמת בי"ס ישיבה תיכונית תנ"כית, שלב   103,000ע"ס    2427תב"ר   .2

 א' תכנון ראשוני. 

₪ עבור הקמת גן ילדים בשכונת פארק היין, שלב   51,500ע"ס    2424תב"ר   .3

 א' תכנון ראשוני. 
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תכנון    128,800ע"ס    2425תב"ר   .1 א'  שלב  המושבה,  בתיכון  חדש  אגף  עבור   ₪

 ראשוני. 

 

  מבקש מחברי המועצה לאשר תכנון בלבד למספר תב"רים   –ראש המועצה אלי אבוטבול  

בתחום החינוך כדי שניתן יהיה להביא את הבקשות של המועצה לאישור בפני ועדה במשרד  

 החינוך שמתכנסת פעמיים בשנה ודנה בבקשות של כל הרשויות בארץ ונותנים תיעדוף. 

סך הצרכים ואולי להתחיל בקטן   יצריך לקבל תמונה יותר מדויקת לגב  –גוטמן  -לימור זר

 יותר ולהתפתח בהמשך כדי למנוע גרעונות ולפעול בהתאם לתוכנית האב המאושרת. 

פועלים בהתאם לנתונים מספריים. נערכו מספר ישיבות עם    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

נדרש הנושאים האלה. בתיכון המושבה  לקדם את  כדי  כיתות    12  ותמשרדים ממשלתיים 

לימוד בעיקר עבור החינוך המיוחד. משרד הפנים מאשר תב"רים רק כאשר יש יתרה כספית 

 בקרנות. 

 מדוע מועצת זכרון צריכה לממן קליטה של תלמידים מחוץ לזכרון?  –גוטמן -לימור זר

המועצה מחויבת לפעול בהתאם לאזורי הרישום של משרד    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 החינוך, אותם תלמידים מחוייבים באגרת תלמידי חוץ.

 מבקשת הבהרות לגבי כביש גישה לבי"ס קשת.   –דולב אביגיל 

 כבישים ממומנים מהיטלי סלילה. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 .מחדר הישיבות יוצאיםפולק ואריה ברנס דודו  •

 

גולדברג   ה  –נתנאל  תוכנית  תואמים את  להבין האם התב"רים האלה  לחינוך?   אבמבקש 

 התאם לתוכנית.  במצפה לראות הבהרות שהן 

 שלחתי שאלות בנושא לקראת הישיבה ואני מצפה לקבל תשובות לשאלות.  –יגאל הקר 

התב"רים מובאים לאישור בעקבות תוכנית שנעשתה כבר    –ראש המועצה אלי אבוטבול  

 לפני מספר שנים. על בסיס אותן תוכניות מובאים התב"רים לאישור. 

ואין   מורכבות  בשאלות  שמדובר  הרי  הקר,  יגאל  של  לשאלות  הקשור  כרגע  עבכל  ליהן 

 תשובות מדויקות. נדרשת תוכנית תחבורתית שלא קשורה לאישור התב"רים. 

בעד פרויקטים חינוכיים אבל מתנגדת לאשר תב"רים בהם לא קיבלנו  אני    –גוטמן  -לימור זר

 את כל המידע הנדרש.  

 שצריך לקדם. פרויקטים חינוכייםמדובר ב   –קדמי אודליה 

 . אשר את התב"רמבקש ל –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

אלי אבוטבול, צחי ברוך, צילה רשף, נתנאל גולדברג, יגאל הקר, אילן עמרני, דגנית    –בעד  

 אזולאי, אביגיל דולב, אודליה קדמי. 

 גוטמן -לימור זר –נגד 

 

א' תכנון  עבור  ₪    128,800ע"ס    2425תב"ר  מאושר   אגף חדש בתיכון המושבה, שלב 

 , מקרן היטלי השבחה.ראשוני
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₪ עבור הקמת בי"ס ישיבה תיכונית תנ"כית, שלב א'    103,000ע"ס    2427  תב"ר .2

 תכנון ראשוני. 

 

 . אשר את התב"רמבקש ל –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

צילה רשף, נתנאל גולדברג, יגאל הקר, אילן עמרני, דגנית  אלי אבוטבול, צחי ברוך,    –בעד  

 אזולאי, אביגיל דולב, אודליה קדמי. 

 גוטמן -זר לימור –נגד 

 

שלב א' הקמת בי"ס ישיבה תיכונית תנ"כית, עבור ₪  103,000ע"ס  2427תב"ר  מאושר  

 , מקרן היטלי השבחה.תכנון ראשוני

 

היין, שלב א'   51,500ע"ס    2424  תב"ר .3 ילדים בשכונת פארק  גן  ₪ עבור הקמת 

 תכנון ראשוני. 

 

 . אשר את התב"רמבקש ל –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

בגן אחד או באשכול הכולל שני  האם מדובר מבקשת לבדוק מול המהנדסת,   –דולב אביגיל 

 ? גנים

 הנושא ייבדק. –ראש המועצה אלי אבוטבול 

 

 החלטה: 

הקמת גן ילדים בשכונת פארק היין, עבור  ₪    51,500ע"ס    2424תב"ר    פה אחדמאושר  

 , מקרן היטלי השבחה. שלב א' תכנון ראשוני

 

 
 

 תן יב ינ: דםרש

 

 

 

 

 אלי אבוטבול                               דני ביתן                                            

 מזכיר המועצה          ראש המועצה                                                             

 

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 מחוז משרד הפנים, חיפה           

 פה חי  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


